
 

 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand mei was de fractie druk 
aan het werk voor onze gemeente. Zo kregen we een toezegging voor 
een onderzoek naar een natuurbegraafplaats en stelden we 
schriftelijke vragen over overlast in winkelcentrum De Wielewaal. In 
deze nieuwsbrief blikken we hierop terug.   

 

CDA stelt schriftelijke vragen over 4-mei herdenkingen in de 
gemeente 

Afgelopen 4 mei hebben inwoners van de 
gemeente Hoogeveen op diverse plekken 
stilgestaan bij de slachtoffers van de 
Tweede Wereldoorlog en van 
oorlogssituaties daarna. Zo werden er 
herdenkingsbijeenkomsten 
georganiseerd in Hoogeveen, 
Hollandscheveld en Nieuwlande die van 
tevoren werden aangekondigd in Het 
Torentje. Ook op andere plekken in de 
gemeente vonden op 4 mei 
herdenkingsbijeenkomsten plaats. Deze 
werden echter niet vermeld op de 
gemeentepagina. Het CDA vindt het 
belangrijk dat de gemeente in Het Torentje aandacht besteedt aan 4-mei 
herdenkingen en stelt daarom schriftelijke vragen aan het college.  
 
Raadslid Arnold de Weerd licht toe: “De CDA-fractie vindt het goed dat de 
gemeente aandacht besteed aan de 4-mei herdenkingen in Hoogeveen, 
Hollandscheveld en Nieuwlande. Ook in Pesse heeft er een herdenking 
plaatsgevonden met een lezing in dorpshuis De Wenning, een stille tocht 
naar de begraafplaats en aansluitend een herdenkingsceremonie. Deze 
bijeenkomst was echter niet aangekondigd in Het Torentje. Met het oog op 
de huidige oorlogssituaties op ons continent en daarbuiten vinden wij als 
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CDA-fractie het herdenken van oorlogsslachtoffers extra belangrijk. Het is 
dan ook van belang dat onze inwoners goed op de hoogte kunnen zijn van 
de herdenkingsceremonies in hun buurt. Daarom heb ik schriftelijke vragen 
gesteld aan het college.” 
 
De Weerd vraagt het college of zij op de hoogte is van de 
herdenkingsbijeenkomst in Pesse en waarom deze bijeenkomst niet is 
genoemd in Het Torentje. Daarnaast vraagt De Weerd of er mogelijk nog 
andere bijeenkomsten niet zijn vermeld op de gemeentepagina. Tot slot 
verzoekt De Weerd het college om voor 2025 en daarna een inventarisatie 
te maken van 4-mei bijeenkomsten en die onder de aandacht te brengen 
bij de inwoners.  

 

CDA en SGP krijgen toezegging voor onderzoek naar 
natuurbegraafplaats 

CDA en SGP hebben tijdens de 
raadsvergadering van 16 mei een motie 
ingediend voor het onderzoeken van 
een natuurbegraafplaats. Aanleiding is 
de ontwikkeling van een nieuw 
begraafbeleid, waarin onder meer 
keuzes worden gemaakt over het 
onderhoudsniveau, de 
kostendekkendheid en 
begraafmogelijkheden. Momenteel is 
natuurbegraven nog niet mogelijk in de 
gemeente Hoogeveen, terwijl de wens 
hiervoor toeneemt. Het is voor de CDA- 
en SGP-fractie reden om een motie hierover in te dienen.  

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop licht toe: “Het CDA vindt het belangrijk dat de 
keuzemogelijkheden aansluiten bij de wensen van onze inwoners. Een 
toenemende groep inwoners is geïnteresseerd in natuurbegraven, omdat 
het eeuwige grafrust mogelijk maakt. Met deze groeiende behoefte willen 
wij respectvol omgaan.  

Deze natuurbegraafplaats kan mogelijk door een ondernemer worden 
gerealiseerd. Bisschop vervolgt: “Er heeft zich een marktpartij gemeld die op 
11 hectare cultuurgrond een natuurbegraafplaats wil aanleggen. Dit biedt 
een kans om in onze gemeente een natuurbegraafplaats te realiseren, 
waardoor inwoners niet meer hoeven uit te wijken naar buurgemeenten. 
Met de motie hebben we dan ook het college verzocht om samen met de 
aangemelde marktpartij en de provincie de exploitatie van een 



natuurbegraafplaats te onderzoeken en de gemeenteraad hierover te 
informeren voor het einde van 2024.” 

Nadat de stemmen staakten bij de behandeling van de motie – tevens 
mede-ingediend door SP, VVD en FvD – heeft wethouder Niek Wind het 
onderzoek onvoorwaardelijk toegezegd.  

 

Overlast in winkelcentrum De Wielewaal: CDA stelt 
schriftelijke vragen  

De CDA-fractie heeft schriftelijke 
vragen gesteld over overlast in 
winkelcentrum De Wielewaal. 
Aanleiding hiervoor zijn signalen van 
een winkelier die al anderhalf jaar 
lang overlast ervaart van met name 
jongeren die op fiets en bromfiets 
(hard) door het winkelcentrum rijden. 
Voor -raadslid Aaf-Tineke Bisschop 
zijn de signalen reden om schriftelijke 
vragen te stellen. 

Aaf-Tineke Bisschop licht toe: “Het 
winkelcentrum is een 
voetgangersgebied en het is niet de bedoeling dat hier fietsers en 
bromfietsers rijden. Toch gebeurt dit in de praktijk. Een van de winkeliers 
heeft hierover al bijna anderhalf jaar geleden contact opgenomen met de 
gemeente om te komen tot maatregelen die ervoor zorgen dat de overlast 
afneemt. Er is echter nog steeds sprake van overlast en onveilige situaties. 
Het CDA vindt het belangrijk dat er wordt gehandhaafd op deze 
ergernissen. Daarom heb ik schriftelijke vragen gesteld aan het college.” 

Bisschop vraagt het college of het op de hoogte is van de overlast in 
winkelcentrum De Wielewaal en hierop wil handhaven. Daarnaast vraagt 
Bisschop of het college bereid is om hetzelfde beleid als op Hoofdstraat-Zuid 
– waar fietsen momenteel direct een boete oplevert – toe te passen in De 
Wielewaal. Tot slot vraagt Bisschop of het college bereid is om samen met 
de ondernemers in gesprek te gaan om tot een gedragen oplossing te 
komen en of het college zelf al van plan was om maatregelen te nemen.  

 

 

 

 



CDA stelt schriftelijke vragen over subsidiëring van 
klimaatadaptie  

Raadslid Klaas Kroezen heeft namens 
de CDA-fractie schriftelijke vragen 
gesteld over de subsidiëring voor 
klimaatadaptie. Onlangs kreeg de 
werkgroep Fluvius – een 
samenwerkingsverband van 
gemeenten, provincies en 
waterbedrijven dat zich bezighoudt met 
klimaatadaptie – een subsidie van 5 
miljoen euro voor 
aanpassingsmaatregelen tegen zowel 
wateroverlast als droogte. Over de 
invulling van deze subsidie is tot dusver 
nog weinig bekend. Voor Kroezen is het 
reden om schriftelijke vragen te stellen. 

Kroezen licht toe: “In de afgelopen dertig jaar is het Nederlandse klimaat 
veranderd. Het is heter, droger en natter geworden. Volgens het Planbureau 
voor de Leefomgeving moeten we ons dan ook aanpassen op deze nieuwe 
omstandigheden. Het CDA vindt het belangrijk dat de gemeente hier een 
ondersteunende rol in speelt. De gemeente moet het goede voorbeeld 
geven en onze inwoners en ondernemers helpen. De subsidie voor de 
werkgroep Fluvius biedt hiervoor een kans. Daarom heb ik schriftelijke 
vragen gesteld aan het college. 

Kroezen vraagt het college hoeveel subsidie de gemeente krijgt en welke 
projecten hiervoor worden gerealiseerd. Daarnaast vraagt Kroezen welke rol 
inwoners hebben bij het gebruikmaken van deze subsidie.  

Opvolgend raadslid Harm-Jan Martens te gast bij podcast ‘You 
Matters’ 

Op vrijdag 24 mei was opvolgend raadslid 
Harm-Jan Martens te gast bij Praat-mee 
podcast “You matter” om samen met 
jongeren in gesprek te gaan over sport. De 
podcast is onderdeel van een bredere inzet 
om jongeren betrokken te laten raken bij 
de lokale politiek met het project ‘Jeugd 
en politiek’. We kijken terug op een 
plezierig gesprek!  

 



 


